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Informe Vicedeganat d’Internacionalització i Innovació FFTiC 

Junta de Facultat de 8 d’abril de 2020 

Internacionalització 

11.12.2019: Reunió de la Comissió de Mobilitat del Centre 

27.1.2020: Sessió de benvinguda a estudiants incoming de segon semestre a la FFTiC 

28.1.2020: Celebració de “Tómate un Speed-Cafenet” de benvinguda per a estudiants 

incoming i locals. 

26.2.2020: Reunió de la Comissió de RRII-UV 

25.3.2020: Reunió de la Comissió Permanent de RRII-UV via Skype per a tractar el 

tema de la gestió de la mobilitat en temps del COVIR-19. A causa de problemes tècnics 

ARCV no pot participar en la reunió, i ho fa Sergio Maruenda.  

 

Estat d'alarma:  

-S'adjunta el cronograma d'accions dutes a terme des del Vicerectorat 

d’Internacionalització i Cooperació /Servei de RRII-UV. 

-Des de la FFTiC s'han realitzat diferents accions sempre en coordinació amb RRII-UV, 

les coordinacions de mobilitat de totes les titulacions, i el PAS que gestiona aquest 

àmbit: 

a) S'ha enviat un missatge tranquil·litzador a tot l'estudiantat incoming 

b) S'han recaptat les dades de l'estudiantat outgoing de segon quadrimestre i anual per 

titulacions amb la finalitat de saber si es troben bé de salut, on es troben, si estan rebent 

docència online, i, especialment si s'ha produït alguna incidència. La majoria dels 

outgoing es troben a les seues cases i estan rebent docència online. El problema el 

plantegen certes universitats alemanyes perquè comencen el segon semestre el 20 

d'abril, i no acaben de garantir la docència online. Vegeu el punt 9 del document adjunt 

(cronograma RR.II).  

 

Dades: dels 174 estudiants outgoing de segon quadrimestre i anual, d'ells 20 amb 

destinació Alemanya, fins hui hi ha hagut 5 rematrícules. 

 

Voldria agrair la professionalitat i el bon fer de Consuelo Olmos i Milagros Fernández 

(PAS), així com de totes les coordinacions de mobilitat de la FFTiC. Totes vetlen sense 

descans pel benestar de l'estudiantat en mobilitat, tant incoming com outgoing. 
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Innovació 

-16.1.2020: Amparo Ricós i ARCV presenten el PID 19-20 de la FFTiC en el marc de la 

VI Jornada d'Innovació Educativa de la Universitat de València, organitzada des del 

SFPIE-UV. 

-4-5.2.2020: Celebració de la Jornada Anglotic, en el marc del PID de la FFTiC 19-20 

-27.2.2020: Celebració de la II Jornada INNOVATION-ROOMS de la FFTiC en el 

marc del PID 19-20. Aquesta edició estava centrada en “connectar allò local amb allò 

internacional”. Destaquem l'alta participació de professorat del centre, així com la 

presentació i el posterior debat entorn de la traducció de La fallera calavera amb el seu 

creador Enric Aguilar. 

 

MOTIVEM 

A causa de la crisi sanitària i per a facilitar el lliurament d'idees, aquest s'ha posposat 

fins al 28 d'abril de 2020.  

 

Pràctiques externes 

-S'adjunta el resum enviat per la coordinadora de pràctiques del centre, Begoña Clavel 

Arroitia. -L'estudiant Juan Ignacio Pérez Roca va ser triat per a formar part de la 

Comissió de Pràctiques de la UV. 

 

Estudiants en pràctiques en la OREiP/Deganat - FFTiC 

5.3.2020: Asya Bogdanova conclou el seu període de practiques 

12.3.2020: Alexandra Franco (Universitat de Manizales, Colòmbia) s'incorpora al seu 

període formatiu de pràctiques. 

Des de la declaració de l'estat d'alarma, les estudiants en pràctiques: Margarita 

Vasilieva, Alexandra Franco i Silvia Biasi es troben a València fent diferents tasques de 

manera telemàtica. També Uma Rebecca Nimkar, des d'Alemanya, completa les hores 

del seu període formatiu de pràctiques a través d'aquesta modalitat. 

 

 

 



	   3	  

Información sobre la reunión con la Vicerrectora de Empleo y Programas 

Formativos (01/04/2020) 

 

Hoy hemos tenido una reunión con Adela Valero, Vicerrectora de Empleo y Programas 

Formativos, en relación a la situación actual de las prácticas externas en nuestro centro a 

la que además de mi han asistido Miguel Ángel Barberá y Yolanda Montoro por parte 

de ADEIT y Amparo Ricós, Ana R. Calero y Dolors Palau por parte de nuestro centro. 

La vicerrectora nos ha informado de que existe una instrucción de la CRUE y del 

rectorado que se nos enviará en los próximos días. El objetivo principal de esa 

instrucción es garantizar la graduación de los estudiantes, pero a la vez en la medida de 

lo posible que se consigan los objetivos de las prácticas. 

Desde el punto de vista jurídico, la única opción ahora mismo es la versión online por lo 

que deberemos intentar en la medida de lo posible reconducir todas las prácticas que 

podamos hacia ese modo. 

Ayer tuvo lugar una reunión con el ministro Castells a la que acudió la rectora y donde 

se indicó que no iba a haber más clases presenciales en lo que queda de curso. 

Respecto a cómo proceder con las prácticas en nuestro centro, se nos ha indicado lo 

siguiente: 

En cuanto a las prácticas iniciadas, en cualquier caso la Comisión de Prácticas de 

Centro es la que arbitra para garantizar el desarrollo y la evaluación de las prácticas 

externas. Pero hay unas medidas generales de la UV: 

• No debemos modificar el calendario académico  (aunque sí vamos a 

implementar actuaciones garantistas que garanticen la evaluación), pero vamos a 

intentar asegurarnos de que los alumnos que no tengan más remedio que acabar 

una vez finalizado el calendario puedan hacerlo (sobre todo en algunos 

másteres). 

• Los alumnos deben haber realizado el 50% de las horas para considerarlas como 

aprobadas o la comisión puede establecer que además del 50% hagan algo más 

(en ese caso tenemos que revisar las competencias) 
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• Cuando no alcancen el 50%: la comisión debe crear un programa formativo que 

incluya las actividades competenciales equivalentes a las prácticas externas 

según el número de horas que les falten (una memoria, práctica de observación, 

práctica de ejecución, nos ha dado también un ejemplo de la Facultad de 

Químicas donde han preparado 6 videoconferencias referidas a una asignatura 

optativa en la que en una hacen un CV, en otra se les explica cómo montar una 

empresa, y en el resto hay diferentes profesionales que hablan sobre posibles 

salidas profesionales y el estudiante hace un trabajo sobre el contenido de estas 

videoconferencias, etc.). Las actividades se deben cuantificar según el porcentaje 

de horas que quede por realizar. 

• Reconocimiento: se pueden reconocer o “convalidar” las prácticas curriculares 

por actividad profesional previa o por prácticas extracurriculares. Pero en este 

caso no sería como lo hacemos normalmente poniendo apto/no apto, sino dando 

una nota. También deben incluir la actividad de la memoria. 

• Máster: las prácticas en este nivel deben seguir las mismas directrices que las de 

grado y compartir las decisiones. Se debe alcanzar el 50% de las horas al final 

del curso académico. Quizás se puedan hacer en verano o a principios de 

septiembre. Eso para las iniciadas. 

En el caso de las prácticas no iniciadas han de ser obligatoriamente online. 

Los alumnos que no tengan urgencia en finalizar en este curso, pueden solicitar que la 

matrícula de esa asignatura se les guarde para el curso que viene sin que tengan que 

volver a pagar. 

Finalmente, en el caso de las prácticas internacionales, éstas se acogen a la misma 

normativa. No se pueden realizar prácticas extracurriculares en el extranjero. En el 

resto, se actuará de la misma manera. 
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